
 Protokół nr 36/21 

z posiedzenia 

Komisji Spraw Społecznych 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

w dniu 22 listopada 2021 r.  

 

Ad 1. 

Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Otwarcia posiedzenia (o godz. 16:00), stwierdzenia prawomocności obrad i powitania 

członków komisji, zastępcę Prezydenta Miasta ds. oświatowych o społeczno-gospodarczych 

kierowników oraz zaproszonych gości dokonała przewodnicząca komisji Spraw Społecznych 

Ewa Odulińska. Obrady rozpoczęto 22 listopada 2021 o godz. 16:00, a zakończono o godz. 

17:01 tego samego dnia. Na statutową liczbę 8 radnych w chwili rozpoczęcia obrad obecnych 

było 7 członków komisji (obecność członków komisji, radni potwierdzili obecność poprzez 

potwierdzenie kworum za pomocą systemu eSesja, oraz logowanie przez system Microsoft 

Teams). Przewodnicząca poinformowała, że obrady komisji są prawomocne. 

Komisja była przeprowadzona w trybie określonym w art. 15zzx ustawy z dnia 2 marca 2020 

r. o szczególnych rozwiązaniach związanych z zapobieganiem, przeciwdziałaniem i 

zwalczaniem COVID-19, innych chorób zakaźnych oraz wywołanych nimi sytuacji 

kryzysowych (Dz.U.2020.0.1842 z późn. zm), za pośrednictwem systemu 

wideokonferencyjnego Microsoft Teams (w tym w siedzibie Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

przy ul. Grzegorza Piramowicza 32 w sali konferencyjnej nr 229). Obrady odbywały się za 

pomocą za pośrednictwem systemu wideokonferencyjnego Microsoft Teams oraz systemu 

eSesja.  

W posiedzeniu za pośrednictwem systemu wideokonferencyjnego Microsoft Teams oraz eSesja 

uczestniczyło 8 członków komisji : 

W posiedzeniu wzięło udział 8 członków. 

Obecni: 

1. Hanna Białas 

2. Grażyna Filipowicz  

3. Elżbieta Kozakiewicz 

4. Małgorzata Lipczyńska 

5. Halina Mińczuk 

6. Ewa Odulińska 

7. Marek Piasecki 

8. Sławomir Wołkowiecki 

Ponadto w posiedzeniu za pośrednictwem systemu wideokonferencyjnego Microsoft Teams 

uczestniczyli: 

 

1. Wojciech Jagiełło, zastępca prezydenta miasta Kędzierzyn-Koźle; 

2. Alicja Naskręt, przewodnicząca  Zespołu Interdyscyplinarnego ds. Przeciwdziałania 

Przemocy w Rodzinie w Kędzierzynie-Koźlu; 

3. Mikołaj Miścicki, radca prawny; 

4. Agata Morkis, dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Kędzierzynie Koźlu; 

5. Maja Dobber-Mrożek, kierownik Wydziału Polityki Mieszkaniowej Spraw Socjalnych i 

Zdrowia w Kędzierzynie Koźlu;  

6. Stanisław Węgrzyn, dyrektor Miejskiego Zarządu Budynków Komunalnych  

w Kędzierzynie Koźlu. 

 

Ad 2.  

Wnioski do porządku obrad. 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 



2. Wnioski do porządku obrad. 

3. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie trybu i sposobu powoływania i odwoływania 

członków Zespołu Interdyscyplinarnego do spraw Przeciwdziałania Przemocy w 

Rodzinie w Kędzierzynie-Koźlu oraz szczegółowych warunków jego funkcjonowania.  

4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zwolnienia z części opłaty za korzystanie z 

zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych przeznaczonych do spożycia w miejscu 

sprzedaży w roku 2021 – inicjatywa uchwałodawcza radnego Marka Piaseckiego.  

5. Opinia komisji do wniosku o wskazanie lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego  

z pominięciem innych osób oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych  

do wynajęcia lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego (PMS.7143.1.36.2010). 

6. Opinia komisji do wniosku w sprawie zmiany rodzaju najmu lokalu przeznaczonego do 

najmu socjalnego na lokal wynajmowany na czas nieoznaczony (PMS.7142.5.4.2021). 

7. Opinia komisji do wniosku o wskazanie lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego z 

pominięciem innych osób oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych do 

wynajęcia lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego z uwagi na planowaną rozbiórkę 

budynków mieszkalnych (PMS.7143.1.84.2015). 

8. Opinia komisji do wniosku o wskazanie lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego z 

pominięciem innych osób oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych do 

wynajęcia lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego z uwagi na planowaną rozbiórkę 

budynków mieszkalnych (PMS.7143.1.43.2017). 

9. Opinia komisji do wniosku o wskazanie lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego z 

pominięciem innych osób oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych do 

wynajęcia lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego z uwagi na planowaną rozbiórkę 

budynków mieszkalnych (PMS.7143.1.23.2020). 

10. Opinia komisji do wniosku o wskazanie lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego z 

pominięciem innych osób oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych do 

wynajęcia lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego z uwagi na planowaną rozbiórkę 

budynków mieszkalnych (PMS.7143.1.32.2020). 

11. Opinia komisji do wniosku o wskazanie lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego z 

pominięciem innych osób oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych do 

wynajęcia lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego z uwagi na planowaną rozbiórkę 

budynków mieszkalnych (PMS.7143.1.81.2020). 

12. Sprawy bieżące i wolne wnioski. 

13. Zakończenie obrad. 

 

Przewodnicząca komisji Spraw Społecznych Ewa Odulińska poinformowała, że do 

proponowanego porządku obrad, wpłynął do wprowadzenia: wniosek o wskazanie 

pracownikowi lokalu z mieszkaniowego zasobu Gminy na czas trwania stosunku pracy,  

wniosek Dyrektora Samodzielnego Publicznego ZOZ w Kędzierzynie-Koźlu 

(PMS.7140.6.4.2021) jako punkt 12. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

wprowadzenie do porządku obrad wniosku o mieszkanie na czas trwania stosunku 

pracy dla lekarza.  

Wyniki głosowania 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Hanna Białas, Grażyna Filipowicz , Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Ewa 

Odulińska, Marek Piasecki, Sławomir Wołkowiecki, Elżbieta Kozakiewicz. 

 

Komisja jednogłośnie 8 głosów ,,za” wprowadziła do porządku obrad ww. wniosek.  

 

 



 porządek obrad po zmianach przedstawia się następująco: 

3. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie trybu i sposobu powoływania i 

odwoływania członków Zespołu Interdyscyplinarnego do spraw Przeciwdziałania 

Przemocy w Rodzinie w Kędzierzynie-Koźlu oraz szczegółowych warunków jego 

funkcjonowania.  

4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zwolnienia z części opłaty za korzystanie z 

zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych przeznaczonych do spożycia w miejscu 

sprzedaży w roku 2021 – inicjatywa uchwałodawcza radnego Marka Piaseckiego.  

5. Opinia komisji do wniosku o wskazanie lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego  

z pominięciem innych osób oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych  

do wynajęcia lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego (PMS.7143.1.36.2010). 

6. Opinia komisji do wniosku w sprawie zmiany rodzaju najmu lokalu przeznaczonego do 

najmu socjalnego na lokal wynajmowany na czas nieoznaczony (PMS.7142.5.4.2021). 

7. Opinia komisji do wniosku o wskazanie lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego z 

pominięciem innych osób oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych do 

wynajęcia lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego z uwagi na planowaną rozbiórkę 

budynków mieszkalnych (PMS.7143.1.84.2015). 

8. Opinia komisji do wniosku o wskazanie lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego z 

pominięciem innych osób oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych do 

wynajęcia lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego z uwagi na planowaną rozbiórkę 

budynków mieszkalnych (PMS.7143.1.43.2017). 

9. Opinia komisji do wniosku o wskazanie lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego z 

pominięciem innych osób oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych do 

wynajęcia lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego z uwagi na planowaną rozbiórkę 

budynków mieszkalnych (PMS.7143.1.23.2020). 

10. Opinia komisji do wniosku o wskazanie lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego z 

pominięciem innych osób oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych do 

wynajęcia lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego z uwagi na planowaną rozbiórkę 

budynków mieszkalnych (PMS.7143.1.32.2020). 

11. Opinia komisji do wniosku o wskazanie lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego z 

pominięciem innych osób oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych do 

wynajęcia lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego z uwagi na planowaną rozbiórkę 

budynków mieszkalnych (PMS.7143.1.81.2020). 

12. Opinia komisji do wniosku nr PMS.7140.6.4.2021 o wskazanie pracownikowi lokalu z 

mieszkaniowego zasobu Gminy na czas trwania stosunku pracy, wniosek Dyrektora 

Samodzielnego Publicznego ZOZ w Kędzierzynie-Koźlu. 

13. Sprawy bieżące i wolne wnioski. 

14. Zakończenie obrad. 

 

Ad 3. 

Przyjęcie protokołu nr 35 z dnia 18 października 2021 r.  

Przewodnicząca komisji Spraw Społecznych Ewa Odulińska poinformowała, że 

protokół został zamieszczony na portalu eSesja.pl, radni nie zgłosili uwag do protokołu 

nr 35, zapytała czy ktoś obecnie wnosi uwagi, wobec braku uwag, poddała pod 

głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu nr 35 z dnia 18 października 2021 r..  

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Hanna Białas, Grażyna Filipowicz , Elżbieta Kozakiewicz, Małgorzata Lipczyńska, 



Halina Mińczuk, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Sławomir Wołkowiecki 

 

Ad 4. 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie trybu i sposobu powoływania i 

odwoływania członków Zespołu Interdyscyplinarnego do spraw Przeciwdziałania 

Przemocy w Rodzinie w Kędzierzynie-Koźlu oraz szczegółowych warunków jego 

funkcjonowania (projekt uchwały stanowi załącznik do nin. protokołu).  

 

Przewodnicząca komisji Spraw Społecznych Ewa Odulińska poprosiła o wprowadzenie 

w temacie.  

 

Wojciech Jagiełło, zastępca prezydenta miasta Kędzierzyn-Koźle, wyjaśnił, że został 

przedstawiony regulamin, ta komisja już funkcjonuje, została powołana w nowym 

składzie, działalność komisji wynika z bezpośrednich umocowań ustawowych. Tak 

skonstruowany regulamin, będzie sprzyjał pracy komisji Interdyscyplinarnego. 

Członkowie komisji nie pobierają wynagrodzenia, zostali wskazani przez ich jednostki. 

Zespół działa na rzecz przeciwdziałania przemocy w rodzinie.  

W posiedzeniu uczestniczyła Alicja Naskręt Przewodnicząca  Zespołu 

Interdyscyplinarnego ds. Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie w Kędzierzynie-

Koźlu. Wobec braku pytań, przewodnicząca komisji Ewa Odulińska poddała pod 

głosowanie ww. projekt uchwały.  

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Hanna Białas, Grażyna Filipowicz , Elżbieta Kozakiewicz, Małgorzata Lipczyńska, 

Halina Mińczuk, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Sławomir Wołkowiecki 
 

Komisja jednogłośnie 8 głosów ,,za” pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

 

Ad 5. 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zwolnienia z części opłaty za 

korzystanie z zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych przeznaczonych do 

spożycia w miejscu sprzedaży w roku 2021 – inicjatywa uchwałodawcza radnego 

Marka Piaseckiego (projekt uchwały stanowi załącznik do nin. protokołu).   

 

Przewodnicząca komisji Spraw Społecznych Ewa Odulińska poprosiła o wprowadzenie 

w temacie autora inicjatywy uchwałodawczej radnego Marka Piaseckiego.  

 

Radny Marek Piasecki poinformował, że w marcu rada miasta podejmowała uchwałę 

dot. przedłużenia terminów spłaty koncesji, część przedsiębiorców wniosła tę opłatę, 

ponieważ nie wiadomo było, ile lockdown, będzie trwał. Restauracje były zamknięte aż 

147 dnia. Restauracje otwarły się dopiero po 15 maja br. Za ten czas przedsiębiorcy nie 

powinni być obciążeni. W załączeniu przygotował stosowny projekt uchwały. Radny 

Marek Piasecki poinformował, że zgadza się z wskazanymi uwagami w opinii prawnej 

nr BP.074.1.225.2020 oraz dokumencie Or.0006.3.2021. Dodał, że jego firma nie 

wystąpi o zwrot części koncesji.   

 

Przewodnicząca komisji Ewa Odulińska otworzyła dyskusję.  

 

Radna Hanna Białas zapytała czy przedsiębiorcy korzystali z rekompensat, czy te kwoty 

nie wystarczyły na pokrywanie opłat w opłaty koncesyjnej.  



 

Radny Marek Piasecki wyjaśnił, że rekompensaty dot. wypłat do minimalnego 

wynagrodzenia, był tylko dla pracowników zatrudnionych na pełny etat.  

 

Przewodnicząca komisji Ewa Odulińska zapytała się czy kwota wskazana w inicjatywie 

uchwałodawczej  54 tys. zł dot. osób które wpłaciły tę kwotę za koncesję i miały by 

możliwość odzyskania tych pieniędzy.  

 

Maciej Barć kierownik Wydziału Działalności Gospodarczej wyjaśnił, ze jest to max 

pułap, dochodów które utraciłaby gmina, gdyby cała branża gastronomiczna, osoby 

posiadające zezwolenia, wniosły o to umorzenie.  Gdyż wszyscy musieli zapłacić 

pierwszą ratę, tę do końca stycznia.  

 

Radny Marek Piasecki zapytał, że w projekcie budżetu, była kwota, wpływu z tytułu 

koncesji, na poziomie 1 mln 300 tys. zł. Zapytał ile w tej chwili wpłynęło pieniędzy do 

budżetu gminy, z tego tytułu, wszystkich zezwoleń alkoholowych.  

 

Maciej Barć kierownik Wydziału Działalności Gospodarczej wyjaśnił, że w związku z 

terminem, do końca listopada, wpłynęła kwota 1 mln 400 tys. zł. Obecnie kwota 

powyżej 100 tys. zł więcej, już wpłynęło do budżetu.  

 

Przewodnicząca komisji Ewa Odulińska poddała pod wątpliwość, ubieganie się o zwrot. 

Z obawy, że wiele innych zakładów i branż, będzie składać wnioski o zwrot, gdyż 

utrzymywali się z pomocy państwa.  

 

Radny Marek Piasecki wyjaśnił, że gastronomia liczyła na to zwolnienie, ponieważ  

wiele gmin zwolniło przedsiębiorców z tej opłaty za cały rok. Również przedsiębiorcy 

mogli w ogóle nie wpłacać tych pieniędzy. Z dniem pierwszego stycznia mogli 

zrezygnować, ż tej koncesji i wystąpić w okolicach maja. Ta opłata gminie się nie 

należy.  

 

Radny Sławomir Wołkowiecki poinformował, że popiera stanowisko radnego, 

przedsiębiorcy ponieśli straty. Obecnie trwa nasilenie kolejnej fali, ograniczenia będą 

miały negatywny wpływ na przedsiębiorców w mieście. Gmina powinna wesprzeć ten 

wniosek.  

 

Przewodnicząca komisji Ewa Odulińska poddała pod głosowanie ww. projekt uchwały.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Grażyna Filipowicz , Elżbieta Kozakiewicz, Marek Piasecki, Sławomir Wołkowiecki 

PRZECIW (1) 

Ewa Odulińska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Hanna Białas, Małgorzata Lipczyńska 

BRAK GŁOSU (1) 

Halina Mińczuk 

 

 

 



Komisja stosunkiem głosów:  

4 głosy ,,za”,  

1 głos ,,przeciw”,  

2 głosy ,,wstrzymujące się”  

pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały. 
 

Ad 6. 

Opinia komisji do wniosku o wskazanie lokalu przeznaczonego do najmu 

socjalnego z pominięciem innych osób oczekujących na liście wnioskodawców 

uprawnionych do wynajęcia lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego 

(PMS.7143.1.36.2010) (ww. wniosek stanowi załącznik do nin. protokołu). 

 

 

Przewodnicząca komisji Ewa Odulińska poinformowała, że ww. wniosek stanowi 

załącznik pisemny, komisja zapoznała się z wnioskiem, otworzyła dyskusję, wobec 

braku dyskusji, poddała pod głosowanie ww. wniosek.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Hanna Białas, Grażyna Filipowicz , Elżbieta Kozakiewicz, Małgorzata Lipczyńska, 

Halina Mińczuk, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Sławomir Wołkowiecki 

 

Komisja jednogłośnie 8 głosów ,,za” pozytywnie zaopiniowała ww. wniosek. 

 

Ad 7.  

Opinia komisji do wniosku w sprawie zmiany rodzaju najmu lokalu 

przeznaczonego do najmu socjalnego na lokal wynajmowany na czas nieoznaczony 

(PMS.7142.5.4.2021) (ww. wniosek stanowi załącznik do nin. protokołu). 

 

 

Przewodnicząca komisji Ewa Odulińska poinformowała, że ww. wniosek stanowi 

załącznik pisemny, komisja zapoznała się z wnioskiem, otworzyła dyskusję, wobec 

braku dyskusji, poddała pod głosowanie ww. wniosek.  

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Hanna Białas, Grażyna Filipowicz , Elżbieta Kozakiewicz, Małgorzata Lipczyńska, 

Halina Mińczuk, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Sławomir Wołkowiecki 

 

Komisja jednogłośnie 8 głosów ,,za” pozytywnie zaopiniowała ww. wniosek. 

 

Ad 8. 

Opinia komisji do wniosku o wskazanie lokalu przeznaczonego do najmu 

socjalnego z pominięciem innych osób oczekujących na liście wnioskodawców 

uprawnionych do wynajęcia lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego z uwagi 

na planowaną rozbiórkę budynków mieszkalnych (PMS.7143.1.84.2015)  

(ww. wniosek stanowi załącznik do nin. protokołu). 

 

 



 

Przewodnicząca komisji Ewa Odulińska poinformowała, że ww. wniosek stanowi 

załącznik pisemny, komisja zapoznała się z wnioskiem, otworzyła dyskusję, wobec 

braku dyskusji, poddała pod głosowanie ww. wniosek.  

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Hanna Białas, Grażyna Filipowicz , Elżbieta Kozakiewicz, Małgorzata Lipczyńska, 

Halina Mińczuk, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Sławomir Wołkowiecki 

 

Komisja jednogłośnie 8 głosów ,,za” pozytywnie zaopiniowała ww. wniosek. 

 

Ad 9. 

Opinia komisji do wniosku o wskazanie lokalu przeznaczonego do najmu 

socjalnego z pominięciem innych osób oczekujących na liście wnioskodawców 

uprawnionych do wynajęcia lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego z uwagi 

na planowaną rozbiórkę budynków mieszkalnych (PMS.7143.1.43.2017). 

 (ww. wniosek stanowi załącznik do nin. protokołu). 

 

Przewodnicząca komisji Ewa Odulińska poinformowała, że ww. wniosek stanowi 

załącznik pisemny, komisja zapoznała się z wnioskiem, otworzyła dyskusję, wobec 

braku dyskusji, poddała pod głosowanie ww. wniosek.  

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Hanna Białas, Grażyna Filipowicz , Elżbieta Kozakiewicz, Małgorzata Lipczyńska, 

Halina Mińczuk, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Sławomir Wołkowiecki 

 

Komisja jednogłośnie 8 głosów ,,za” pozytywnie zaopiniowała ww. wniosek. 

 

Ad 10. 

Opinia komisji do wniosku o wskazanie lokalu przeznaczonego do najmu 

socjalnego z pominięciem innych osób oczekujących na liście wnioskodawców 

uprawnionych do wynajęcia lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego z uwagi 

na planowaną rozbiórkę budynków mieszkalnych (PMS.7143.1.23.2020).  

(ww. wniosek stanowi załącznik do nin. protokołu). 

 

Przewodnicząca komisji Ewa Odulińska poinformowała, że ww. wniosek stanowi 

załącznik pisemny, komisja zapoznała się z wnioskiem, otworzyła dyskusję, wobec 

braku dyskusji, poddała pod głosowanie ww. wniosek.  

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Hanna Białas, Grażyna Filipowicz , Elżbieta Kozakiewicz, Małgorzata Lipczyńska, 

Halina Mińczuk, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Sławomir Wołkowiecki 

 

 

Komisja jednogłośnie 8 głosów ,,za” pozytywnie zaopiniowała ww. wniosek. 



 

 

 

 

Ad 11. 

Opinia komisji do wniosku o wskazanie lokalu przeznaczonego do najmu 

socjalnego z pominięciem innych osób oczekujących na liście wnioskodawców 

uprawnionych do wynajęcia lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego z uwagi 

na planowaną rozbiórkę budynków mieszkalnych (PMS.7143.1.32.2020).  

(ww. wniosek stanowi załącznik do nin. protokołu). 

 

Przewodnicząca komisji Ewa Odulińska poinformowała, że ww. wniosek stanowi 

załącznik pisemny, komisja zapoznała się z wnioskiem, otworzyła dyskusję, wobec 

braku dyskusji, poddała pod głosowanie ww. wniosek.  

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Hanna Białas, Grażyna Filipowicz , Elżbieta Kozakiewicz, Małgorzata Lipczyńska, 

Halina Mińczuk, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Sławomir Wołkowiecki 

 

Komisja jednogłośnie 8 głosów ,,za” pozytywnie zaopiniowała ww. wniosek. 

 

Ad 12. 

Opinia komisji do wniosku o wskazanie lokalu przeznaczonego do najmu 

socjalnego z pominięciem innych osób oczekujących na liście wnioskodawców 

uprawnionych do wynajęcia lokalu przeznaczonego do najmu socjalnego z uwagi 

na planowaną rozbiórkę budynków mieszkalnych (PMS.7143.1.81.2020). 

(ww. wniosek stanowi załącznik do nin. protokołu). 

 

Przewodnicząca komisji Ewa Odulińska poinformowała, że ww. wniosek stanowi 

załącznik pisemny, komisja zapoznała się z wnioskiem, otworzyła dyskusję, wobec 

braku dyskusji, poddała pod głosowanie ww. wniosek.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Hanna Białas, Grażyna Filipowicz , Elżbieta Kozakiewicz, Małgorzata Lipczyńska, 

Halina Mińczuk, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Sławomir Wołkowiecki 

 

Komisja jednogłośnie 8 głosów ,,za” pozytywnie zaopiniowała ww. wniosek. 

 

Ad 13. 

Opinia komisji do wniosku o wskazanie pracownikowi lokalu z mieszkaniowego 

zasobu Gminy na czas trwania stosunku pracy wniosek Dyrektora Samodzielnego 

Publicznego ZOZ w Kędzierzynie-Koźlu (PMS.7140.6.4.2021). 

(ww. wniosek stanowi załącznik do nin. protokołu). 

 

 

 



Przewodnicząca komisji Ewa Odulińska poinformowała, że ww. wniosek stanowi 

załącznik pisemny, komisja zapoznała się z wnioskiem, otworzyła dyskusję, wobec 

braku dyskusji, poddała pod głosowanie ww. wniosek.  

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Hanna Białas, Grażyna Filipowicz , Elżbieta Kozakiewicz, Małgorzata Lipczyńska, 

Halina Mińczuk, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Sławomir Wołkowiecki 

 

Komisja jednogłośnie 8 głosów ,,za” pozytywnie zaopiniowała ww. wniosek. 

 

Ad 14. 

Sprawy bieżące i wolne wnioski. 

 

Radny Marek Piasecki zapytał o ilość mieszkań do remontu dla mieszkańców gminy. 

Czy jest kolejka, ilu jest chętnych, czy przydzielono w tym roku mieszkania i w jakiej 

liczbie. Czy jest plan na te mieszkania, czy jest przygotowany plan sukcesywnego 

przygotowania mieszkań na kolejne lata.  

 

Wojciech Jagiełło, zastępca prezydenta miasta Kędzierzyn-Koźle poinformował, że 

mieszkań do remontu przekazano ok. 40. Jak będzie taka konieczność, to odpowiedz 

zostanie udzielona.  

 

Stanisław Węgrzyn, dyrektor Miejskiego Zarządu Budynków Komunalnych wyjaśnił, 

że aktualnie jest gotowych trzynaście kosztorysów oraz postepowania na kolejne 

dziesięć nowych mieszkań, trzy postepowania zostaną powtórzone, gdyż mieszkania nie 

znalazły chętnych. W styczniu zostanie przeanalizowana lista osób oczekujących na 

mieszkania na czas nieoznaczony. W pierwszej kolejności muszą zostać zabezpieczone 

mieszkania dla tych najemców. Systematycznie co kwartał będzie przekazywane  

od dziesięć do piętnastu mieszkań. Przyznawanie mieszkań do remontu, to działania  

z korzyścią dla gminy, mieszkania zostają przez najemców wyremontowane,  

a dodatkowo są to pewni płatnicy, którzy raczej na pewno zostaną w naszym mieście.   

 

Radny Sławomir Wołkowiecki zapytał które budynki zostały przeznaczone  

do rozbiórki.  

 

Stanisław Węgrzyn, dyrektor Miejskiego Zarządu Budynków Komunalnych wyjaśnił, 

że dotyczy to bardzo starych budynków w Cisowej.  

 

Radna Małgorzata Lipczyńska zapytała, co powstanie w miejscu wyburzonych 

budynków.  

 

Stanisław Węgrzyn, dyrektor Miejskiego Zarządu Budynków Komunalnych wyjaśnił,  

że należy przeprowadzić procedury, prawdopodobnie teren będzie wykorzystany pod 

budownictwo mieszkaniowe.  

 

Kolejno radny Sławomir Wołkowiecki zapytał, czy można używać podkładów 

kolejowych, gdyż płot przy stadninie koni na Wyspie w Koźlu, jest wykonany z takich 

podkładów. Sąsiedzi skarżą się na nieprzyjemny zapach. Dowiadywał się w WIOŚ, 

uzyskał informację, że nie można wykorzystywać podkładów kolejowych.  



Lecz na poprzedniej sesji, prezydent miasta informowała, że właściciel stadniny posiada 

pozwolenie, prosi o kopię tego pozwolenia.  

 

Wojciech Jagiełło, zastępca prezydenta miasta Kędzierzyn-Koźle zobowiązał się,  

do przygotowania odpowiedzi pisemnej.  

 

Przewodnicząca komisji Ewa Odulińska zapytała czy gmina otrzymała dofinansowanie 

do badań profilaktycznych na rok 2022 r.  

 

Wojciech Jagiełło, zastępca prezydenta miasta Kędzierzyn-Koźle wyjaśnił, że w roku 

2021 była ograniczona możliwość przeprowadzenia badań, przeprowadzono niewielką 

ilość badań.  

 

Radny Sławomir Wołkowiecki zapytał o badania dot. prostaty mężczyzn.  

 

Maja Dobber-Mrożek, kierownik Wydziału Polityki Mieszkaniowej, Spraw Socjalnych i 

Zdrowia, wyjaśniła, że badanie dot. prostaty mężczyzn, nie uzyskało pozytywnej opinii 

agencji.  

 

Radny Sławomir Wołkowiecki zapytał czy można wprowadzić badanie dot. jelita 

grubego.  

 

Przewodnicząca komisji Ewa Odulińska uważa, że należy to dokładnie przeanalizować, 

gdyż są to bardzo drogie badania, szczególnie kosztowne jest badanie kolonoskopii.  

 

Przewodnicząca komisji Ewa Odulińska podziękowała wszystkim pracownikom 

socjalnym, za ich ciężką pracę na rzecz osób potrzebujących, życząc zdrowia oraz 

satysfakcji. Do życzeń dołączyli się członkowie komisji Spraw Społecznych.  

 

Kolejny termin komisji ustalono na 8 grudnia 2021 r. o godz.16:00. 

 

Ad 15. 

Zakończenie obrad. 

 

Przewodnicząca komisji Spraw Społecznych Ewa Odulińska podziękowała za aktywne 

uczestnictwo w obradach i o godz. 17:01 zamknęła posiedzenie Komisji Spraw 

Społecznych 

 
Protokołowała A. Dworaczek 

       PRZEWODNICZĄCA KOMISJI 

        Ewa Odulińska (-) 


